
 
   

 

 

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 5/17 

       Datum:   den 23/4 2017 

       Tid:  1912 

       Plats:  Telefonmöte  
 
Närvarande: Per-Åke Nilsson 

   Anna Öbrand 

    Benny Karlberg 

    Johan Haraldsson 

Lars Åkerström  

Theres Thörnevall 

Thomas Fredriksson 

Hans Aldenlöv, kansliet 

Adj.ungdom Martin Dahlén 

 

 

§ 55 Mötets öppnande 

Mötesdeltagare hälsas välkommen och mötet är öppnat. 

 

§ 56 Fastställande av mötets dagordning 

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

 

§ 57 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från senaste mötet 2017-04-07 godkändes och har publicerats på ÖNBF:s hemsida. 

 

§ 58 Info av ordförande 

Inget speciellt att informera om 

 

§ 59 På gång. 

Tävlingssäsongen börjar snart dra igång för sommaren. 

 

§ 60 Skrivelser och meddelanden 

-1.  Granskning av ÖNBF:s rapport NIF.    

Man kommentera att man saknar utbildningskommitté, samt att balans och resultaträkning.  

 

-2. Räkning Robertsfors ska väl vara ok nu, eller?  

-3. Hotell Bodensias svar  

Bodensia ska reglera faktura pga. lunch inte räckte till för alla. 

-4. Minnesanteckningar från SGA Rally.    



 
-5 Tävlingsansökan 

Då man ej fullgjort sina åtaganden i LOTS för 2016, då ska detta vara klart, så bromsar 

tillståndsgivningen tills detta är fullgjort. 

Distriktet kommer bli hårdare gällande ansökningar/rapporter i framtiden. På årets 

höstkonferens kommer det framställas krav. 

 

§ 61 Utbildningen i Vindeln 

Det kom 42 st deltagare plus utbildare och folk ur styrelsen. 

Efter utvärdering och eget konstaterande va utbildningen mycket bra. Bra läge, lokaler, bra 

arrangemang vilket gjorde detta till en mycket bra utbildning. Idel lovord från deltagarna. 

Enligt deltagarna från MNBF så var man också intresserad att fortsätta detta koncept. 

 

§ 62 Isriksdagen 

Det var 9 anmälda, men 34 deltagare kom på Isriksdagen. 

Trevlig tillställning med givande diskussioner, vissa regeländringar. 

Övre Norras Höstkonferens bestämmer när tävlingarna ska vara…. 

 

§ 63 Utbildare 

Folkraceutskottet var undrande varför vi bara har en godkänd utbildare i Övre Norra. Man 

påstår även att helgens kurs va riktad som CL-kurs för utbildarna. Detta har dock aldrig varit 

med i diskussionen med ÖNBF som arrangör. Det enda vi fått veta är att det ska vara en 

Vagnboksutfärdarkurs(uppdatering). Vid snabb uträkning räknas sex namn upp som godkända 

utbildare. 

  

Beslut: Styrelsen beslutar att Benny ringer FR-utskottet och begär en förklaring till de 

uppgifter man har, då vi har minst sex godkända utbildare i ÖNBF. 

 

§ 64 Steg 3-4 kurs i Kalix 

Kalix vill att en utbildning förläggs i Kalix då man missat den i Boden. 

Utbildningen får arrangeras genom ÖNBFs namn, men allt ska godkännas innan av distriktets 

styrelse. 

Beslut: Styrelsen ställer sig bakom en utbildning. Dock ska samtliga handlingar så som 

inbjudan och upplägg på kursen godkännas av styrelsen. Kalix MK står för samtliga inkomster 

och utgifter. Meningen i förlängningen är inte att detta ska arrangeras i klubbregi, utan centralt 

i distriktet för att nå tillfredställande deltagarantal. 

 

§ 65 Övriga frågor. 

    A) Höstkonferensen 

Då vi redan nu vill börja jobba med höstkonferensen, föreslås Johan undersöka med två platser 

som alternativ till en höstkonferens 21-22 oktober eller 28-29 oktober. 

Beslut: Styrelsen beslutar att Johan kontaktar Arvidsjaur och ytterligare en anläggning för 

priser och tillgänglighet dessa datum. 

 

§ 66 Nästa möte 

Fysiskt möte i Luleå den 3/6 – 2017 




